
مشکلاتی مهم تراز سگ های ولگرد هم داریم
سخنگوی کمیسیون مشترک قانون مدیریت خدمات کشوری:

طی چند روز گذشــته، انتشــار تصاویری از کشتن 
سگ های ولگرد در فضای مجازی احساسات عمومی را 
به شدت برانگیخت و موجب شد علاوه برواکنش های 
تند مردمی، تعدادی از مدیــران نیز پای تریبون های 
رسانه ای حاضرشوند. خوشبختانه تخلف صورت گرفته 
بلافاصله از ســوی متولیان مربوطه مــورد پیگیری و 
بازخواســت قرارگرفت و خیال همه تا حدودی از این 
بابت راحت شد. دراین میان به نظرمی رسد دربلبشوی 
رســوایی های مدیریتی و اقتصادی کشور، داغ شدن 

چنین سوژه ای نوعی انحراف دهی اذهان است.
احمد بیگدلــی، عضو کمیســیون اجتماعی مجلس 
شورای اسلامی و سخنگوی کمیسیون مشترک قانون 
مدیریت خدمات کشوری، دراین باره طی گفت وگوبا ما 

توضیحاتی ارائه داد که درادامه می خوانید:
 حیوان آزاری پدیده ای ناپسند است؛ اما 
در برهه ای که معیشت مردم به سختی 
سپری می شود، بیماران سرطانی با مشکل تأمین 
دارو مواجهند، پرونده انواع تخلفات سنگین از 
اختلاس ها و سرقت از بیت المال گرفته تا قتل و 
غیره یک به یک درحال رو شدن است، آیا ایجاد 
برخی از این بازارداغی ها، منحرف کردن افکار از 

مسائل مهم تر تلقی نمی شود؟
نمی خواهم بگویم مردم دیگر نســبت بــه مطالبات، 
مشــکلات و موضوعات کلان جامعه ناامید شده اند؛ 
اما متاسفانه دیگر دست شان از دادخواهی کوتاه شده 
است. واقعاً الان مفاسد اقتصادی در حوزه های مختلف 
بیداد کرده و مردم حس می کنند صدایشان به جایی 
نمی رسد. البته به تازگی اقدامات خوبی را قوه قضائیه 

شــروع کرده و امیدواریم ادامه دارباشــد. با این حال 
درست اســت که از لحاظ شــرعی، قانونی و مسائل 
زیست محیطی و شهروندی، باید به موضوع سگ کشی 
اخیر می پرداختیم و اتفاقاً جزو واجبات است، اما فکر 
نمی کنم آن قدر این موضوع، حاد باشد. اگر همین اندازه 
که برای چنین مواردی که چندان درالویت نیســتند 
وقت می گذاریم، به سایر مشکلات جامعه هم اهمیت 
می دادیم، الان خیلی از معضلات حل وفصل شده بود. 
اگر اسم خود را مسلمان گذاشته ایم و برای یک سری 
موارد تلاش می کنیم و برای مباحثی انتظارمی کشیم، 
برای جلب رضایت خدا هم تلاش می کردیم مطمئناً این 

همه مشکل نداشتیم.

آیا می توان گفت گســترده کردن ابعاد 
سگ کشی، بازی دادن اذهان عمومی است؟

نمی توانم بگویم این کارها عامدانه انجام می شود تا ذهن 
مردم از وظایف اصلی سازمان ها و ارگان ها منحرف شود 
و موضوعات دیگر دراولویــت قراربگیرد یا خیر؟ واقعاً 
نمی توانم به صراحت چنین حرفی بزنم؛ ولی می خواهم 
بگویم خودتان ببینید چه قدر مســئولان در بعضی از 
حوزه ها به مردم وعده داده اند که هیچ کدام عملی نشده 
یا این که مدیریت ها ضعیف بوده که حتی مطالبات مردم 
به حداقل رسیده اســت. الان متاسفانه تحریک های 
داخلــی و خارجی هم وجود دارد و برســر هر موضوع 
کوچکی شانتاژهایی انجام و به دنبال آن، واکنش های 

مردم نسبت به چنین مواردی احساسی تر می شود.
شاید بهتر باشد درکنار پیگیری فوری به 
تخلف های این چنینــی، وقت و دقت 
بیشتری صرف سایرامور مهم شود. درست است؟
 بله. اگــر این همه انرژی که برای مســائل کم اهمیت 
هزینه می کنیم، برای مباحث الویت دار کشــور صرف 
می کردیم، الان رضایت مندی مردم از مسئولان آن قدر 
ضعیف نبود، الان شاهد این همه فاصله طبقاتی، فقر 
و مصائب اجتماعی در کشــور اســلامی خود نبودیم. 
در یک جمله باید گفت؛ مشــکلات بسیار مهم تری از 
 سگ های ولگرد هم داریم که باید با سرعت العمل رفع

 شوند.

مدیرکل حقوقی شهرداری تهران:

 دادستانی به موضوع
 گودهای پرخطر پایتخت وارد شد

ایلنا: مدیرکل حقوقــی شــهرداری تهران با 
بیان این که شــهرداری به دنبال تعیین تکلیف 
قرارداد در موضوع گود جنب برج میلاد اســت، 
از تشکیل کمیته و ستاد حفظ حقوق بیت المال 
در شــهرداری تهران در آینــده ای نزدیک خبر 
داد. سیدامیرحســین شــمس، با تاکید بر لزوم 
پیگیری حقوق عامه در شهرداری تهران از افزایش 
تعاملات این سازمان با قوه قضائیه خبر داد و اظهار 
کرد: رئیس قوه قضائیه به بحث حقوق عامه توجه 
ویژه ای دارد و زمانی هم که دادستان کل کشور 
بود، شورای حفظ بیت المال را در دادستانی کل 
کشور راه اندازی کرد. در نخستین ملاقاتی هم که 
به همراه شهردار تهران با آقای رئیسی داشتیم، 
وی تاکید زیادی به حساسیت حقوق عامه و مردم 
داشت و از آنجا که شهرداری تهران به طورمستقیم 
با حقوق عامه در ارتباط است، رئیس قوه قضائیه 
تاکید کرد که موقعیت مجموعه حقوقی شهرداری 
تهران، حساس و خطیر است. مدیرکل حقوقی 
شهرداری تهران، از تشکیل کمیته حفظ حقوق 
بیت المال در شهرداری نزدیک خبر داد و گفت: 
رئیس قوه قضائیه و شــهردار تهران، حساسیت 
ویژه ای در این باره دارند و ما هم این موضوع را به 

جد دنبال خواهیم کرد.

مدیرکل دفتر زیست بوم دریایی خبر داد:

 آژیر خطر کاهش جمعیت
 »فوک« خزری در ایران

باشگاه خبرنگاران: مدیرکل دفتر زیست بوم 
دریایی سازمان حفاظت محیط زیست از کاهش 
جمعیت »فوک« خزری در ایران خبر داد. داوود 
میرشکار اظهار کرد: براساس آخرین سرشماری 
در سال ۲۰۱۶، جمعیت فوک های خزری به ۷۰ 
هزار مورد رسیده است. او افزود: با توجه به این که 
زمان تولیدمثل فوک ها، فصل زمســتان است، 
سرشماری این گونه نیز بیشتر در این فصل انجام 
می شود. میرشکار با اشاره به افتتاح مرکز امداد 
و نجات فوک خزری در قزاقســتان طی روزهای 
اخیر، گفت: سه مرکز امداد و نجات فوک خزری 
در کشور های حوزه دریای خزر )ایران، داغستان 

روسیه و قزاقستان( احداث شده است.

 سرپرست اداره کل
 مدارس و مراکز غیردولتی:

 شکایت از مدارس غیردولتی 
را به 4317 اعلام کنید

شهر خبر: سرپرست اداره کل مدارس و مراکز 
غیردولتی، بابیان این که اگر مدرسه ای بخواهد 
به بهانه »آموزش الکترونیک« شهریه بیشتری 
دریافت کند، تخلف اســت گفــت: خانواده ها 
شــکایت از مــدارس غیردولتی را به ســامانه 
تلفنی ۴۳۱۷ اعلام کنند. ســعید صالح، درباره 
آموزش های الکترونیــک مدارس غیردولتی که 
با این عنوان به دنبال جذب دانش آموز هستند، 
اما در عمل تفــاوت چندانی با مــدارس دولتی 
ندارند، اظهار  کرد: شهریه مدارس براساس الگویی 
تعریف شده است. شهریه تمام مدارس در سامانه 
http://mosharekatha.ir/ قابل رصد است و اگر 
خانواده ای بخواهد بداند شهریه مصوب مدرسه 
چه قدر است، باید وارد این سامانه شود. وی افزود: 
شهریه براساس چند شاخص تعریف می شود؛ اما 
هیچ شاخصی مبنی بر این که مدرسه الکترونیک 
اســت و آمــوزش الکترونیک ارائــه می دهد تا 
براساس آن بتواند شهریه بالاتری دریافت کند، 
وجود ندارد. سرپرست اداره کل مدارس و مراکز 
غیردولتی گفت: مدرسه غیردولتی برای پوشش 
هزینه ها، شــهریه دریافت می کند و روش های 
مختلفی را می تواند برای آمــوزش به کار گیرد؛ 
اما در الگوی شــهریه این موضوع که مدرسه ای 
با برچســب آموزش الکترونیک بخواهد شهریه 

بالاتری دریافت کند، وجود ندارد.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی:

 پهپادها 
به آتش نشانی تهران رسیدند

مهر: مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات 
ایمنی شــهرداری تهران، از ورود پهپادها به این 
ســازمان خبر داد. مهــدی داوری اظهار کرد: با 
توجه به نیاز سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری تهران، در نظر گرفتیم از فناوری های 
روز در سازمان استفاده کنیم، یکی از فناوری هایی 
که قصد داریم به سازمان اضافه کنیم استفاده از 

پهپادهاست. 
وی درباره تعــداد پهپادهایی که قرار اســت به 
تجهیزات سازمان اضافه شود، گفت: با توجه به 
نیازمندی سازمان و میزان استفاده ای که ممکن 
است این دستگاه داشته باشــد تصمیم گرفته 
شــد دو دســتگاه از این فناوری را به تجهیزات 
خود اضافه کنیــم که به احتمال زیــاد تا پایان 
ســال جاری محقق خواهد شــد. وی گفت: از 
آنجا که پهپاد صرفاً در بعضی از عملیات ها مورد 
اســتفاده قرار می گیرد، تصمیم بر این شد، دو 
دســتگاه از آن خریداری شــود و اگر در مراحل 
بعدی توانستیم استفاده بیشتری از این دستگاه 
 داشــته باشــیم، تعداد بیشــتری را خریداری 

خواهیم کرد.
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بیهوده نخواهم زیست
آذین صحابی/ جامعه شناس

موضوع انشا: »می خواهید در آینده چکاره شوید؟« 
از موضوع های انشای این روزهای دانش آموزان 
خبر ندارم؛ اما نســل ما از زمانی که یاد گرفتیم، 
خودکار دســت بگیریم و انشا بنویسیم، همیشه 
باید با سواد ناچیزمان همگان را با خبر می کردیم 
که قرار اســت در چه لباســی به جامعه خدمت 
کنیم.  پاســخ های ما هم معمولاً بــه چند مورد 
محدود خلاصه می شد؛ دکتر، مهندس، خلبان، 
معلم، پرستار و بیش از همه »دکتر«. جالب این 
بود که اکثریت قریب به اتفاق مــا را از »دکتر« 
ترسانده بودند که »اگر گریه کنی می برمت دکتر 
آمپول بزند!« با این پارادوکس بزرگ شدیم و در 
انشایمان با جملاتی کلیشه ای و ادبی می نوشتیم: 
»دوســت دارم در آینده دکتر شــوم و به جامعه 
خدمت کنم ...« اما در پس این جملات، شــاید 
ضمیر ناخودآگاه ما بود که دلش می خواست روزی 
در کسوت آدم بزرگ ها، عضوی از جامعه همین 
سفیدپوش های ترسناک شــود تا کسی جرئت 
نکند به زور او را به خاطر گلودرد و سرماخوردگی 
با کتک و پس گردنی و با وعده دروغین بستنی، 
 به درمانگاه محله ببرد و با جیــغ و گریه آمپول 

بزند! 
فراموش نمی کنم همیشــه »آقــای دکتر« در 
سریال ها و فیلم های سینمایی خانوادگی ایرانی 
نسل من، کلیشه ای دو چهره و مصنوعی و تحریف 
شده داشت. یا بســیار پولدار بود و تازه از فرنگ 
برگشته، خانه بالای شهر داشت، کراوات می زد، 
ماشین شیک سوار می شــد، زن افاده ای داشت، 
قهوه می خورد، پیپ می کشید، بچه هایش خارج 
از کشور درس می خواندند و خدا را هم بنده نبود. 
این آقای دکتــر »بد من« قصــه معمولاً خیلی 
ناگهانی، زمانی که نویســنده نمی دانست چطور 
سر و ته فیلم نامه را هم بیاورد، به دست یک عاقله 
مــرد، »چنان که افتد و دانی!« متنبه می شــد و 
معمولاً خرج عمل سه تا مریض فقیر را می داد و 
داستان پایان خوشی پیدا می کرد. روی دیگر سکه 
هم، پرت شدن نویسنده از لبه دیگر پشت بام بود. 
این بار »آقای دکتر خوب« ما، یک »داش آکل« 
دانشــگاه دیده بود، ملبس به روپوش سفید که 
رایگان ویزیت می کرد، نان و پنیر و گردو می خورد، 
با دوچرخه می رفت بیمارســتان، مطب نداشت، 
عاشــق گل شــمعدانی و حوض کاشی و حافظ 
بود و حقوق ناچیز خودش را هم صدقه می داد و 
سرگرسنه زمین می گذاشت. این دو تصویر سیاه 
و ســفید، در کانال های محدود تلویزیون ایران 
کودکی من، همان سفیدپوشانی بودند که من از 
درد آمپول هایی که اصلاً تزریقشان کار آن بندگان 
خدا نبود، گاهی اوقات مثل بچه موش گوشه اتاق 
پذیرایی پدربزرگم، کز می کردم که مبادا گرفتار 
درمانگاه و آقای دکتر شوم! فراموش نکنیم: تعداد 
پزشکان برج ساز، سهام داران چندین بیمارستان 
خصوصی کــه تعطیلات خــود را در »کوه های 
آلپ« یــا »جزایرهاوایی« می گذارنــد، از تعداد 
مولتی میلیاردهایی که با چند تلفن ساده از پشت 
میزشان، میلیون ها دلار جابه جا می کنند، جنگل، 
دریا، کوه و بیابان را به دلار »می خورند« بســیار 
کمتر است. با این تفاوت که گروه نخست، حداقل 
۱۴ ســال در دانشــگاه درس خوانده، دود چراغ 
خورده، در بیمارستان شــب های متمادی بیدار 
مانده، جان انسان های بسیاری را نجات داده اند و 
حالا شاید خسته از فشارهای جامعه و بی مهری ها، 
عطای پزشکی را به لقایش بخشیده و برجسازی 
را ترجیح داده اند؛ اما اغلــب مولتی میلیاردهای 
گروه دوم که در دور زدن قانون هم استاد هستند، 
زحمت درس خواندن به خود نداده اند؛ زیرا زر، زور 
و تزویر، مادرزاد با این گروه همراهی می کند! آن ها 
هم باید مالیات بدهند و پاسخ گو باشند در مقابل 
ملت، کشور و مسئولان. فراموش نکنیم؛ خط فقر 
به بسیاری از پزشکان نزدیک است؛خیلی از آن ها 

صاحب خانه نیستند.
 منصف باشیم؛ پزشــکان و پرستاران دم مسیحا 
ندارند، خسته می شوند،  سایه سیاه ناامنی شغلی 
بر روان بســیاری ســنگینی می کند، خیلی از 
فارغ التحصیلان جوان پزشکی بیکار هستند؛ این 
در حالی است که دانش آموزان باهوش و خوش 
فکر می توانند در دوره پزشکی و پرستاری پذیرفته 
شوند و بسیاری از آن ها در دوران تحصیل که با کار 
نیز همراه است، به معنای واقعی روزها و ساعات 

دشواری را سپری می کنند. 
بنابراین، حقوق کافی، بیمه، بازنشستگی، مرخصی 
و بهره مندی از استانداردهای یک زندگی خوب، 
بالاتر از افرادی که با وجود برخورداری از سلامتی 
جســمی و توانایی مادی و امکانــات تحصیلی، 
زحمت درس خواندن و رقابت با همسالان و عبور 
از سد مقاطع مختلف تحصیلی را خود نداده اند، 

حق مسلم آن هاست.
منبع ایرنا

یادداشت

»جشن عاطفه ها« در ۲مقطع زمانی شهریور و مهرماه برگزارمی شودحناچی: نگاه جنسیتی به استفاده از دوچرخه نداریم
ایسنا: شهردار تهران گفت: آمارها حاکی از این است در تهران مشکلاتی چون چاقی، فشار خون، دیابت و افزایش ذرات معلق آلوده در هوا رو 
به افزایش است؛ بنابراین نگاه ما به حمل ونقل با دوچرخه به جهت حفظ سلامت است و نگاه جنسیتی در این باره مطرح نیست. پیروز حناچی، 
در نشستی با موضوع »شهرداریِ یک معمار« اظهار کرد: در دوره ای که به عنوان شهرداری تهران انتخاب شدم چندین وعده دادم؛ یکی از 
شعارهای بنده تحت عنوان »تهران، شهری برای همه« است. در مفاهیم امروزی شهردار موفق کسی است که شهروندان آن شهر بتوانند به 
طور عادلانه از امکانات استفاده کنند. وی با طرح این پرسش که از کدام قسمت از خدمات شهر می توانید به طور عادلانه استفاده کنید؟ افزود: 
عموماً در بخشی که به حوزه قلمرو عمومی مربوط می شود؛ زیرا در بخش خصوصی نمی توان به صورت عادلانه از خدمات بهره برد و ممکن 
است برخی از فضاهای بخش خصوصی بزرگ باشد و جمع کثیری از مردم از آن استفاده کنند ولی نمی توان آن را به تمام مردم اطلاق کرد.

تسنیم: معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد، از زمان برگزاری جشن  عاطفه ها با هدف تأمین لوازم التحریر برای دانش آموزان نیازمند 
خبر داد. علیرضا عسگریان اظهار کرد: امسال نیز همانند سنوات گذشته این جشن با هدف کمک به دانش آموزان نیازمند برگزار می شود و از یک 
ماه گذشته جلسات متعددی در باره زمان برگزاری جشن عاطفه ها برگزار و تمهیدات لازم برای این مراسم پیش بینی شده است. معاون توسعه 
مشارکت های مردمی کمیته امداد افزود: در همین زمینه بنا داریم جشن عاطفه ها را در دو مقطع زمانی برگزار کنیم که مرحله اول این جشن در 
تاریخ ۱5 تا ۲۰ شهریور ماه و مرحله دوم ۱5 تا ۲۰ مهر ماه برگزار خواهد شد. عسگریان تصریح کرد: در مرحله اول از جشن عاطفه  ها که از پانزدهم 
تا بیستم شهریور برگزار خواهد شد، در واقع از کمک خیرین و خیریه ها استفاده و لوازم التحریر و کیف و کفش دانش آموزان تهیه خواهد شد و بنا 

داریم پیش از آغاز سال تحصیلی جدید اقلام مورد نیاز دانش آموزان را در اختیار دانش آموزان نیازمند قرار دهیم.

عکس خبر 

نخستین جشنواره میوه های 
بهشتی شهرستان دالاهو  در 
سراب »شالان« برگزار شد. 
اجرای گروهای هلپرکه، 
دف نوازی، تنبورنوازی و 
نمایش و فروش محصولات 
منطقه از بخش های جشنواره 
بود. 
 بهمن زارعی 
خبرگزاری ایرنا

سومین مرحله از اجرای طرح کاشف پلیس آگاهی، صبح دیروز  با حضور سردار رحیمی رئیس پلیس پایتخت 
در ستاد پلیس آگاهی تهران برگزار شد.  

مریم کامیاب/ خبرگزاری مهر
برگزاری جشنواره 
میوه های بهشتی 
در »دالاهو«

سومین طرح کاشف پلیس آگاهی

پزشکیشهری
معاون ستاد مبارزه با موادمخدر:

هشدار! »شیشه «ای جدید با قیمت ارزان در راه است
مدیرکل نظارت سازمان نظام پزشکی کشور:

تبلیغات پزشکی در اینستاگرام بدون مجوز ممنوع است

ایسنا: معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های 
مردمی ســتاد مبارزه با موادمخدر گفت: ۱۰ ســال 
مبارزه بی امان و برخورد با آشپزخانه های تولید شیشه 
توسط پلیس باعث شده مقام استفاده شیشه از رتبه 
دوم پایین آید و امروز در رده ســوم و چهارم نشسته 
است. ســعید منتظرالمهدی، در کنگره بین المللی 
دانش اعتیاد با بیان این که ســوءمصرف موادمخدر 
به دوهزارسال قبل از میلادمســیح بازمی گردد که 
در برهه ای برای رفع دردهــا و در برهه ای برای رفع 
خلأهای عاطفی بود، گفــت: بخش اعظمی از روان و 
زبان مســئولان و دولت مردان،  معطوف به مقابله با 
پدیده شیوع اعتیاد است؛ جریان اقتصادی و سودآوری 
مواد مخدر چنان بالاست که بعید می دانم سوداگران 
مرگ به این راحتی دست از قاچاق موادمخدر بردارند.
 معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی 

ستاد مبارزه با موادمخدر اظهار کرد: طی دو دهه اخیر 
شــاهد افزایش ۳۳۰۰درصدی تولید تریاک و زمین 
کشت در افغانستان بودیم. طی سال ۲۰۱5 سالیانه 
۴5۰۰تن کشت می شد که در سال ۲۰۱۷ به ۹ هزار  
تن رسید.  در سال ۲۰۱۸ به سبب کم آبی، کاهش پیدا 
کرد و طبیعتاً امســال با باران ها افزایش پیدا خواهد 
کرد. وی گفت: دکتر صرامی )یکی از مسئولان ستاد( 
چندی پیش اظهار کرد: شیشه جدیدی در راه است 
و در افغانستان شیشــه جدیدی با قیمتی پایین تر از 
قیمت قبل تولید می شود و این در آینده برای ما زنگ 
خطری است؛ لذا باید تلاش کنیم که ذائقه ها به سمت 
شیشه نروند. منتظرالمهدی با بیان این که ۴۰ درصد 
مصرف کنندگان حشیش اعلام می کنند که این ماده 
هیچ ضرری برای ندارد گفــت: نگرش منفی در افراد 

سبب شده است مصرف حشیش افزایش یابد.

 ایرنا: مدیرکل نظارت ســازمان نظام پزشکی کشور، 
درخصوص نحوه برخورد با تبلیغاتــی که بدون اخذ 
مجوزهای قانونی از سازمان نظام پزشکی در اینستاگرام 
فعالیت می کنند،  گفت: تبلیغات پزشکی در اینستاگرام 
و فضای مجازی بدون مجوز ممنوع اســت و تخلفات 
تبلیغات پزشکی به هیئت های انتظامی سازمان نظام 
پزشکی یا پلیس فتا ارجاع می شــود. فربد رهنما، با 
اشاره به آزادبودن تبلیغات امورپزشکی در اینستاگرام 
افزود: تمام شاغلان حرفه پزشکی و وابسته می توانند 
با مراجعه به ســازمان نظام پزشکی و اخذ مجوزهای 
قانونی، نســبت به تبلیغ در فضای مجازی به ویژه در 
اینستاگرام اقدام کنند. وی با اشاره به برخی تبلیغات 
خارج از عرف در حوزه سلامت و امورپزشکی در فضای 
اینستاگرام افزود: درحال حاضر دغدغه اصلی نظارتی ما 
تبلیغات غیرمجاز امور پزشکی در فضای مجازی به ویژه 

اینستاگرام است که بخشی از آن توسط افراد و مراکز 
فاقد صلاحیت انجام می شــود. این تبلیغات می تواند 
موجب بروز مشکلات عدیدهای ازجمله القای خدمات 
شود که در راستای رســالت حرفه ای جامعه پزشکی 
نیســت. رهنما، با تاکید بر این که مرجع صدور مجوز 
تبلیغات، سازمان نظام پزشکی محل تبلیغ است که 
پس از انجام کارشناسی و دریافت تعرفه مصوب اقدام 
به صدور مجوز تبلیغات ممهور به مهر برجسته می کند، 
گفت: فضای مجازی تحت شمول دستورالعمل تبلیغات 
سازمان نظام پزشکی است؛ به این معنا که اگر فردی 
بخواهد در فضای مجازی اقدام بــه تبلیغات دارویی، 
آرایشی، بهداشتی یا امور پزشکی کند، موظف به اخذ 
مجوز از سازمان نظام پزشکی است. وی ادامه داد: این 
مجوز با در نظر گرفتن جامعه هدف، محتوای تبلیغات 

و راستی آزمایی محتوا صادر می شود.

دریا وفایی/  گروه پارلمانی
daryavafaei2009@gmil.com

سنا
س : ای

عک

 الان متاسفانه تحریک های 
داخلی و خارجی هم وجود دارد 

و برسر هر موضوع کوچکی 
شانتاژهایی انجام و به دنبال آن، 

واکنش های مردم نسبت به چنین 
مواردی احساسی تر می شود

میزان: معاون برنامه ریزی و توســعه منابع وزارت 
آموزش و پرورش در گفت و گو با خبرنگار گروه جامعه 
خبرگزاری میزان، در پاسخ به اعتراض فرهنگیان به 
بیمه تکمیلی و ناکارآمدی این بیمه گفت: قرارداد با 
بیمه تکمیلی به صورت صندوقی ارائه می شود؛اگرچه 

از لحاظ تعرفه ها و حمایت هایی که ارائه می کند،  مثل 
یک شرکت بیمه گری خدمات می دهد و خیلی تفاوت 
ندارد. علی الهیارترکمن، در پاســخ به این پرســش 
که علت این اعتراضات چیســت؟ گفت: تاخیر هایی 
که اتفاق می افتد، موجب شــده کــه نتواند رضایت 

فرهنگیان را جلب کند؛ ولی در شــرایط فعلی که با 
محدودیت اعتباری برای دریافت کمک های دولت 
رو به رو هستیم، تنها گزینه در دسترس است.وی در 
ادامه بیان کرد: دو سالی که مطالعات را شروع کردیم 
و با یک سری از شرکت های کارگزاری و شرکت های 
بیمه ای وارد صحبت شــدیم و به دنبال ارائه شکل 
جدیدی از خدمات بیمه ای هســتیم، حتی شــکل 
استانی را پیش بینی کردیم که استان ها به دلیل کم 

بودن جمعیت به نسبت کشوری اختیار داشته باشند 
که در استان خودشان از ســازوکار مربوطه استفاده 
کنند. معــاون برنامه ریزی و توســعه منابع وزارت 
آموزش و پرورش گفــت: در آذرماه که پایان قرارداد 
بیمه است، قطعا شکل جدیدی از بیمه تکمیلی را ارائه 
می کنیم تا رضایت فرهنگیان را جلب کنیم؛ ولی در 
یک برنامه دو ساله، قطعا بیمه تکمیلی فرهنگیان را 

حل خواهیم کرد.

معاون توسعه منابع آموزش و پرورش:

بیمه تکمیلی نتوانست رضایت فرهنگیان را جلب کند


